
100 φύλλα «ΒΗΡΑ» 

Είναι μεγάλο άθλημα και κατόρθωμα η έκδοση εντύπου από 

ανθρώπους, που βρίσκονται μακριά από τον τόπο τους, και αφορά την 

περιοχή τους. 

Έχω την τιμή να συνεργάζομαι με τη «ΒΗΡΑ» τα τελευταία 

χρόνια,  και αισθάνομαι την ανάγκη να ευχαριστήσω τη συντακτική 

ομάδα για τη φιλοξενία των κειμένων μου στις στήλες της. Χωρίς αυτήν 

ίσως και να μη γράφονταν. 

Η εφημερίδα είναι ένα βήμα που δίνεται στους συμπατριώτες μας 

να εκθέσουν τις σκέψεις και τους προβληματισμούς τους πάνω σε θέματα 

που σχετίζονται με τους στόχους της.  

Το Γυμνάσιο Φερών βρήκε ένα χώρο παρουσίασης των κατά 

καιρούς δραστηριοτήτων του. 

Συγχαίρω από τα βάθη της καρδιάς μου όλους  τους συντελεστές 

της έκδοσης της εφημερίδας. Να ξέρουν ότι επιτελούν σπουδαίο έργο. 

Αξίζει να το συνεχίσουν. 

Ο Θεός να τους έχει καλά και να τους αξιώσει να φτάσουν και στα 

επόμενα 100 φύλλα.  
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